



**Evangelical Formosan Church
Orange County**

2015: The Year of Caring
Bear Other's Burdens, Walk With Christ

Pastor Emeritus: Sue-Hui Chou

Feb 15, 2015

#3307

Praise & Worship

Offering & Announcements

Sermon by Pr. Will Chen
Match Up!
Ephesians 5:22-33

Worship & Response

Benediction

教會聯絡方式 Church Info	10750 Lampson Ave, Garden Grove, CA 92840 TEL: (714) 534-5531 FAX: (714) 534-2264 WEB: www.efcoc.org		
主任牧師 Senior Pastor	莊澤豐 Tse-Feng Chuang	分機 X119	Chuang@efcoc.org
英語傳道 English Pastor	陳威任 Will Chen	分機 X120	WillChen@efcoc.org
傳道 Associate Pastor	廖光詠 Isaac Liao	分機 X122	IsaacLiao@efcoc.org
義務牧師 Volunteer Pastor	賴瑞珍 Ruey Lai		RueyLai@efcoc.org
秘書 Secretary	陳燕珠 Yen Chen	分機 X111	YenChuChen@efcoc.org
行政助理 Admin. Coordinator	鄭聖慧 Susanna Kuo	分機 X112	SusannaKuo@efcoc.org
總務助理 General Assistant	沈文平 Wen-Ping Shen	分機 X133	

[EVENT CALENDAR]

02/15	Grace & Baptism Class – Part II @ S204B	11:30 – 12:20
02/15	Unlocking the Old Testament @ S204A	11:30 – 12:20
02/15	Life Groups @ Social Hall Area	11:30 – 12:20
02/21	Passion for the Nations Conference	09:00 – 21:00
03/21	Volunteer @ OC Food Bank	11:00 – 13:00
04/05	Easter Sunday Worship Service	10:00 – 11:20
04/05	Easter Baptism	13:00 – 13:30

[ANNOUNCEMENTS]

[Welcome] Welcome to EFC Orange County! If today is your first time visiting us, we are so glad you are here!

[Baptism Class] The second part of the Grace & Baptism class will be held today in S204B at 11:30am. If you wish to be baptized during Easter this year, if you want to know the true meaning of baptism, or if you have questions regarding God's grace or baptism, please join us in this insightful class. Anyone who wishes to be baptized must complete this two part series. If you have any questions, please talk to Pr. Will.

[Christian Education] Are you ready to unlock the mystery of the Old Testament? We are currently going through a DVD series taught by Rev. David Pawson. Join us every Sunday at 11:30am in S204A as we walk through OT Survey.

[Life Groups] For those who are not attending OT Survey, you are invited to join our Life Group at 11:30am next to the refreshments tables as we dig deeper into today's sermon topic. Find your group according to your life stage, bring coffee and donuts to your table and enjoy the discussion.

[Easter] Easter Sunday (4/5) is approaching quickly. We will have a combine worship service in the morning in the main sanctuary and a special baptism at 1pm at the Red Brick Area. Please do invite your friends to come and celebrate the resurrection of our Lord Jesus with us! For those who are thinking about getting baptized, there is no better time than Easter to be baptized. Please talk to Pr. Will for more info.

[Mission Conference] The annual Passion For the Nation mission conference will be held in Fullerton this coming Saturday (2/21). Registration fee is \$25 per person. For more info or to register, please visit www.passionforations.org

[Volunteer Opportunity] Attention volunteers! We will be helping out at OC Food Bank on 3/21 from 11am to 1pm. If you are interested, please sign up with Sydney today. Spaces are limited; first come first serve.

[Directory] We are currently updating our phone directory; the list will be going around. Please check and make sure your correct information is listed. If your name is not listed or if you wish not to be listed, please talk to Pr. Will or Andrea.



柑縣台福基督教會

2月15日 2015年

台福總會主題: 『關懷年』 [同享同擔、與主同行]

柑縣教會主題: [互相關懷, 領人歸主]

榮譽牧師: 周淑慧

#3307

	主日晨禱會		主日崇拜		基督徒教育	
華語	9:30	大堂	10:00-11:30	大堂	11:35-12:25	分課堂
台語	9:30	大堂	11:30-12:30	教育館	10:15-11:10	教育館
英語	9:30	英文堂	10:00-11:15	英文堂	11:15-12:15	教育館
兒童		恩典館	10:00-11:00	教育館	11:00-12:00	恩典館

華語崇拜 10 AM

台語崇拜 11:30 AM

宣召	晏奎文長老	林茂澤長老
詩歌	敬拜讚美團	# 175.75(吳顯明)
禱告	牧師	司會
讀經	加拉太書 5:22-26	加拉太書 5:22-26
獻詩	愛是...	
見證	周勝瓊/夏安平夫婦	
證道	莊澤豐牧師	莊澤豐牧師
	《神所揀選的品格》	《神所揀選的品格》
獨唱	朱虹”每天的禱告”	朱虹”每天的禱告”
奉獻	司會	司會
報告	司會	司會
聖詩	生命聖詩#201	新聖詩:# 240
祝禱	牧師	牧師

基督徒生活七要素



教會聯絡方式 Church Info	10750 Lampson Ave, Garden Grove, CA 92840 (714) 534-5531 www.efcoc.org
-----------------------	---

【2015 年成人主日學 / Adult Sunday School】

00 基督信仰的再思-導論	台:林文山	10:15am - 11:10pm	Room 208A
聖經系列 創 42	華:林志遠	11:35am - 12:25pm	大堂
基要真理	華:莊師母	11:35am - 12:25pm	Room 201
01 基督信仰的再思	華:林文山	11:35am - 12:25pm	Room 208
信仰系列 6 :如何禱告	華:顏明誠	11:35am - 12:25pm	Room 205

【上週統計報告 / Last Week's Attendance & Offering】

上週人數 Last Week Attendance	華語崇拜 Mandarin Service	台語崇拜 Taiwanese Service	英語崇拜 English Service	兒童崇拜 Children Service
禮拜 Service	170	40	55	13
主日學 Sunday School	74	4	21	13
全部禮拜 Total	278			
上週奉獻 Last Week Offering	\$12,694.00	\$3,563.00	\$1,600.00	
其他奉獻 Others	建堂 Building	宣道 Mission	愛心 Love	感恩 Thanks
				\$250.00
上週奉獻共計 Total	\$18,107.00	該月累計 Monthly Total	\$46,012.50	
兒童館改建奉獻	\$8,500.00	該月預算 Monthly Budget	\$46,961.00	

【服事同工 / Serving Co-workers】

	本週		下週
	華語崇拜	台語崇拜	台華語聯合崇拜
證道	莊澤豐	莊澤豐	莊澤豐
司會	晏奎文	林茂澤	郭宗億
晨禱會	晏奎文		周彥文
敬拜團	張秋貴/許惲俐		賴俊甫/鄭雅懿
殿樂	許惲俐/張妙華	劉淑琳	許惲俐/張妙華
招待	潘美慧/黃小燕	謝愛玉	吳美鈺/陳慧娟
值星 On Duty	本週:葛述堯		下週:吳國祥
午餐 Lunch	雅歌		Cerritos & 北橙
English Preaching	Pr. Will Chen		Pr. Will Chen
English Presider	Andrea Chen		Andrea Chen

【教會團契 Fellowship】

國度晨禱	週二	06:30
迦勒團契	週三	10:00
禱告會	週三	20:00
詩班	週五	19:30
華語青年	週五	20:00
迦南團契	週五	20:00
雅歌團契	週五	20:00
英社青大專	週五	20:00
英青少契	週五	20:00
兒童團契	週五	20:00

【家庭小組 Cell Groups】

Anaheim	黃玲清	每週一	20:00
Huntington Beach	呂茂財	雙數週四	10:00
Cypress	賴細梅	每週四	10:00
Fountain Valley	顏青毅	隔週四	20:00
Placentia	黃滿輝	隔週五	19:00
清心小組	朱虹	隔週六	16:00
北橙小組	許格精	隔週六	19:00
青松團契	孫瑞利	第三週六	10:00
健身舞蹈班	恩典館	每週日	13:15

【事工報告】

1. 歡迎首次參加禮拜的朋友，請留步用餐交誼，願神祝福。
2. 下主日 2/22 改為 10 時台華聯合，崇拜後有詩班帶領『頌迎新春』，請廣邀親友來聚會；11:30 仍有主日學教育〔2/18 除夕夜；2/19 春節初一；請兄姊不忘問候家人/代禱/傳福音〕。
3. 2/20-22 橙縣越南學生聯盟舉辦“慶祝春節園遊會”，地點 88 Fair Dr., Costa Mesa, CA 92626，甘泉徵求同工前往分發課程傳單。若有兄姊想去遊玩，請帶傳單去分發，請洽郭榮華。
4. 感謝神帶領上週橙縣『全人醫治』特會，看見眾教會合一，同心服事之美，為三天 1500 人次參加的兄姊蒙福；感謝神垂聽禱告、豐盛供應、及兄姊代禱，願榮耀歸主。
5. 牧師室為幫助各小組/團契吸引更多新人及鄉親進入屬靈小家，而不致增加帶領同工的負擔，每週將提供【小組查經範例】。若目前各小組團契已有很好聚會內容，可照原計劃實施。也鼓勵各區有更多家庭小組成立，或在公司帶領小組〔每小組以 4 至 12 人為原則，易達到互相分享/代禱功效。最理想小組是 20% 慕道友〕，如需協助請洽牧師室/關懷區長執，願神賜福柑縣兄姊能更愛人愛神，分享救恩，為主得人。
6. 神學院 3/7 週六 10 時『獻身裝備體驗營』介紹學院展望/入學手續/獎助學金/圖書館。有負擔兄姊網上報名/參公告欄
7. 2/22 華台語證道莊澤豐牧師『王權在握』〈來 2:1-8〉。

【團契/小組】

1. 迦勒團契：2/18 週三 10am 顏青毅老師分享「健康生活」
2. 華青團契：2/20 『生命故事』
3. 雅歌團契：2/20 『解經法』顏明誠牧師分享。

【關懷代禱】

為王月英/鄭謝娟娟/邱媽媽/曾文輝/陳美基/林春秋/黛芬父親健康代禱。

【特會報導】

1. 『Passion for the Nation』Asian American 宣教特會本週六 2/21 在 1701 Valencia Dr., Fullerton, 韓國 Grace 教會。
2. 宣教祈禱特會『主就快臨，我當做什麼？』3/6.7 週五.六在 Arcadia 華人浸信會，歡迎參加，均請參公佈欄。
3. Kairos 『把握時機』宣教生命課程 4 月 4 次週六在愛恩台福

【建堂代禱】

1. 恩典館/教育館整建奉獻尚需 \$ 12,619；另 2015 年整建目標〔大堂整修/影音系統/兒童遊樂場/太陽能系統/樓梯…〕請為費用需要代禱「捐得樂意是神所喜愛的」
 2. 本會「建堂/宣道基金」支票 EFCOC 請註明建堂或宣道。
- 【社區事工/甘泉藝術學校】**
1. 實用電腦開課(2/22、3/1、3/8、3/15)週日 1:30-3:00pm 在 208A。全期\$20，洽郭榮華 714-930-6988。
 2. 中文課程〔四個週日 1:30-3:30pm〕※親子中文班〔2.5-5 歲〕\$50/月；※中文進階〔5-13 歲〕\$70/月+教材費\$25/年；※中文會話〔成人〕\$80/月+教材費\$25/月；※民族舞蹈〔6-15 歲〕\$50/月。
 3. 健身舞蹈~每主日 1:15pm 在『恩典館』，歡迎參加。

【小組查經範例】~《新春感恩》

※詩歌讚美/禱告/破冰：25 分鐘

※讀經/分享：40 分鐘

一、〔詩篇第 65 篇〕分享：

1. 過去一年，你家庭的兩件大事…
2. 過去一年，最需要向神感恩的一件事…

二、〔約書亞記一章 1-9 節〕分享：

1. 未來一年，我最擔心的是什麼？
2. 神給約書亞何應許？如何鼓勵你面對未來？

※彼此代禱/交誼：25 分鐘

為軟弱肢體/慕道友/教會復興/重點事工禱告。

【靜默小品】

生命是一種學習〔下〕

做人不一定要轟轟烈烈，但一定要善良真誠；世上沒有絕對幸福的人，只有不肯快樂的心。

信靠救主耶穌基督，就有平安喜樂；人生不能丟棄的五件東西~

〔智慧，信心，恩慈，親情，永生〕

【背誦金句】

「凡事不可結黨，不可貪圖虛浮的榮耀；只要存心謙卑，各人看別人比自己強。各人不要單顧自己的事，也要顧別人的事。」〈腓 2:3-4〉

【每日讀經】

週一	週二	週三	週四	週五	週六	週日
撒下 11-12	撒下 13-14	撒下 15	撒下 16-17	撒下 18-19	撒下 20	撒下 21

